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Vraag 1 
Programma 2.1.2  Onderzoek veiligheid rotonde Raadhuislaan.  Dit onderzoek is nog niet gestart. Wanneer start 

het wel? Er was al budget geaccordeerd specifiek voor dit onderzoek.   

 

Antwoord: Dit onderzoek is voorzien in de tweede helft van dit jaar. 

 

Vraag 2 
Programma 2.1.1  Er is 70 K EUR uitgegeven, of gaat uitgegeven worden, om zoals gesteld: afdoende uitvoering 

te geven aan het coalitieakkoord, Verkeer en vervoer. Er zijn echter punten die wel in het coalitieakkoord staan en 

die op dit moment, wellicht om begrijpelijke budgettaire redenen, niet worden uitgevoerd, dus: dat lijkt ons geen 

overtuigende motivatie. Kan college dit nader toelichten? 

 

Antwoord: Het aangevraagde budget is juist bedoeld om achterstanden in te lopen, zoals bijvoorbeeld het 

onderzoek naar de rotonde en het fietsveiligheidsplan.  

 

Vraag 3 
Programma 2.2. 60 K extra lasten voor parkeren, niet toegelicht. Waar is dat voorzien, of waar is dit uitgevoerd? 
 

Antwoord: In 2019 is onderhoud gepland aan het dek boven de parkeergarage van appartementencomplex 

Hofvliet. Deze onderhoudskosten vallen binnen het totale beschikbare budget voor planmatig onderhoud. Deze 

kosten stonden echter nog niet op dit taakveld begroot. Via deze wijziging wordt hier alsnog in voorzien. Op 

taakveld 0.3 staat een toelichting gegeven op de ontwikkeling van het planmatig onderhoud van vastgoed als 

geheel.   

 

Toelichting: 

 
 

 

 

 


